
MOTION TILL Hovsta IF:s årsmöte 2025 

 

Ge fler lag möjlighet till Pantamera 

 

BAKGRUND 

Pantamera är en jättebra aktivitet för att dra in pengar till lagkassorna. Fotbollslaget som kör 

Pantamera i år drar in mellan 8-10 000 kr per tillfälle. Det ser ut att bli åtta tillfällen totalt under det år 

som de har ”uppdraget” vilket innebär 60-80000 kr till lagkassan. 

 

Det är inte bara de äldre fotbollslagen som har högre kostnader när önskemålen på aktiviteter som till 

exempel övernattningscuper ökar. Fler delar av föreningen behöver tillskott i sina lagkassor.  

 

MOTIVERING 

Cuper och aktiviteter utanför det vanliga schemat är viktigt för lagsammanhållningen, för att ge 

minnen för livet och för att få fler att börja och fortsätta med föreningens aktiviteter så länge som 

möjligt. Fler som spelar gör att föreningens verksamhet blir bredare, bättre och mer långsiktig. 

Att ändra upplägget till exempelvis halvårsfördelning per lag av Pantamera ger ett fint och tillräckligt 

tillskott till fler lagkassor, vilket kommer gynna lagen specifikt och föreningen i stort.  

 

BEDÖMNING 

Det är dags för Hovsta IF att dela Pantamera på fler lag inom föreningen. Huvudstyrelsen i föreningen 

bör hålla i frågan och hur upplägget ska se ut. Huvudstyrelsen bör även hantera fördelningen av 

perioder till intresserade lag. 

 

Förslag till beslut 

Föreningen beslutar att Pantamera blir en föreningsövergripande aktivitet där fler sektioner/lag får 

chans att dra in pengar till sina lagkassor.  

 

Jag föreslår årsmötet att besluta enligt förslaget. 

 

 

Örebro 2025-02-09 

Ola Elmvik 

 

 


